
ZÁPISNICA 

z rokovania mestského výboru Sihoť, ktorá sa uskutočnila dňa 02. 05. 2019 v MC Dubáčik v 

budove TSM Ilava  

 

Prítomní - podľa prezenčnej listiny 

 

Rokovanie mestského výboru otvoril predseda Ing. Pavol Filo, ktorý privítal prítomných, 

zrekapituloval požiadavky z predchádzajúceho MsV a predložil žiadosti občanov v mestskej 

časti Sihoť. Informácie z predchádzajúceho MsV: 

 

 1. Predseda informoval o spustení autobusovej zastávky "Za kanálom". Spoje 

premávajú od 01. 05. 2019 podľa aktuálne platného grafikonu.  

  2. V prípade zjednosmernenia ulice Kpt. Nálepku došlo takisto k zmene. Po 

odporúčaní dopravného inšpektora bol prerobený projekt z roku 2012, v ktorom nastali zmeny 

len v odstránení nepotrebného dopravného značenia. Opravený projekt bol zanesený opätovne 

na dopravný inšpektorát na schválenie.    

 3. Z predchádzajúcich požiadaviek sa chceme poďakovať za opravenie vývesnej 

tabule pri potravinách Koruna a dotiahnutie lana na detskom ihrisku. 

 4. Poprosíme mesto, aby sa vyjadrilo k starým požiadavkám, ktoré doposiaľ neboli 

riešené a ostávajú v aktuálnych požiadavkách MsV. Prvá nevybavená požiadavka, ktorá ostala 

bola údržba detského ihriska. Údržba spočíva v: 

 - natretí drevených častí preliezok a lavičiek, 

 - výmene poškodených úchytov na detských hojdačkách, 

 - doplnení nových prvkov hlavne pre menšie deti (1-2 ročné), 

 - ohradení ihriska od frekventovanej hlavnej cesty, 

 -  osvetlení detského ihriska (zabránenie vandalizmu). 

Tieto práce by mohli byť realizované TSM Ilava. 

 Ďalej poprosíme o informáciu či a ako mesto riešilo požiadavku na odstránenie 

zaparkovaného a nepojazdného automobilu značky: BB585CZ, ktoré dlhodobo parkuje na 

parkovisku pri železničnej stanici. 



 Ďalej poprosíme informáciu k žiadosti občanov zo Záhradnickej ulice o vyčistenie 

koryta potoka, informáciu ohľadne osvetlenia schodiska popri väznici smerom do centra a 

takisto aj dorobenie prechodu pre chodcov  pri schodisku. 

 V neposlednom rade prosíme o informáciu ohľadom výmeny označenia prechodu pre 

chodcov za blikajúci pri Polícii. Takisto sme boli upozornení od p. Chudej na skládku pod 

diaľničným mostom. Vraj sa pokúšala danú situáciu riešiť aj prostredníctvom polície, ale 

vzhľadom k tomu, že nemala žiadne dôkazy nič nevyriešila. Žiadali sme mesto o 

namontovanie fotopasce pod daný most. Poprosím o nejaké informácie aj k tejto požiadavke.      

 Požiadavky na vyhotovenie projektovej dokumentácie na rozšírenie parkovacích 

miest, opravy chodníkov a komunikácie, projekt revitalizácie parku s oddychovou zónou 

ostali nezmenené. Bližšie informácie sú uvedené v správe z predchádzajúceho rokovania MsV 

zo dňa 06. 03. 2019 a sú zverejnené aj na stránke Mesta Ilava .        

 5. Nové požiadavky MsV: 

- Výmena linolea v budove TSM Ilava + očistenie a náter plota pred budovou. 

- Očistenie a náter zábradlia oboch mostov cez Podhradský potok. 

- Dokončenie chodníka za práčovňou. 

- Návrh na výmenu zastávky pri TSM Ilava za zastávku pri spodnej bráne väznice. Lavička od 

väznice by sa osadila pred TSM Ilava a zastávka pred TSM Ilava by sa očistila spravil nový 

náter, opravilo sedenie a osadila pri väznici. 

Pani Chudá ďalej prosí o informáciu, či by bolo mesto "naklonené" výmene lávky ktorá spája 

Záhradnicku ulicu a bývalé škvárové ihrisko za most cez ktorý by mohli prechádzať 

automobily (osobné aj nákladné). 

Pani Chudá ďalej upozornila na neutíchajúcu situáciu ohľadne pána Strýčka a prosí mesto 

nájdenie nejakého schodného riešenia.      

 6. Poprosíme  mesto, aby nás informovalo čo je nové ohľadne výmeny mosta cez 

kanál a takisto či sú nejaké nové informácie k protihlukovej clone na diaľnici.       

Mestský výbor Sihoť odporúča Mestskému zastupiteľstvu vyhovieť vyššie uvedeným 

žiadostiam občanov. 

V Ilave dňa 02. 05. 2019 

 

              ___________________________ 

         Ing. Pavol Filo   

                  predseda komisie  


